
 

 

 

Grundejerforeningen 

Nørhede Vest    14. oktober 2023 

 

Beretning generalforsamling 2023 Nørhede Vest. 

 

Velkommen til GF. Så er der atter gået et år. 

 

Lad os starte med kloakprojekt som nu er ved at være 

færdiggjort. Der har været mange udfordringer undervejs. 

Der har været en god dialog med Susanne Kirkegaard-

Sehested,  Vestforsyning. Der er blevet lyttet til vores 

betragtninger.  

Både de og bestyrelsen har fået mange knubbede ord med 

på vejen. Det kan vi leve med. 

Facebook har været brugt meget til at udtrykke sine 

frustrationer over projektet. Det er jo den enkeltes valg. 

Bestyrelsen har valgt ikke at deltage i dette skriveri. 

Vi har valgt dialogens vej og samarbejde. 

 

 



 

 

 

Hans Otto og Anders har nu sammen med Vestforsyning 

Cowi gennemgået området og der er udfærdiget en 

mangelliste. Punkterne på denne liste vil blive udført og 

kan læses på foreningens hjemmeside. 

Er der ting I mener, der bør rettes så kontakt 

entreprenøren IBG i Lemvig. 

 

Det koster 45.005 kr. at blive tilsluttet + tilslutning til egen 

sepsistank. Alle vil blive opkrævet i år, uagtet tilslutning 

først er i 2024. 

Der er rygter om prisstigning på 8 %  Det har intet på sig. 

Evt. økonomiske aftaler i øvrigt skal drøftes med Holstebro 

kommune. 

 

Endelig har vi fået hjertestarter. Vi fik afslag fra 

TRYGfonden. Derfor købte vi en og der er efter GF 

demonstration af hjertestarter. 

 



 

 

 

Senere skal vi under indkomne forslag behandle forslag og 

anlæggelse af stier til gang – løb m.v. Godt initiativ. Det 

hører vi nærmere om senere 

Hastighed er igen på tapetet og det vil vi også drøfte 

senere. 

Her kan vi alle hjælpe hinanden til at skabe gode forhold. 

Ved at tænke sig om og på hinanden. 

 

Vi søger også nye brobisser til at hjælpe med badebroen 

forår og efterår. 

Det er bestyrelsens håb, at vi efter beretningen kan få en 

god debat til glæde for vores dejlige område.  

Bestyrelsen er sat i verden til at varetage jeres interesser 

og det vil vi gerne. Husk det er frivilligt arbejde. 

 

 

 

 



 

 

 

 

Jeg lærte for mange år siden på en arbejdsplads, at 

kritikken er rettet mod den funktion man bestrider og ikke 

personen. Bliver det først personligt så er det en dårlig 

udvikling 

Tak til bestyrelsen for det gode samarbejde. ”I er rare at 

være sammen med” 

 


